
Technische vragen en Opwaardering m.b.t. SB Motie 61, op zoek naar de juiste snelheid voor de N199 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
CDA 1 Opwaardeerverzoek: In gesprek met 

inwoners voor- en tijdens de 
commissievergadering, werd aangegeven 
dat een aantal auto’s vanaf de hoofdweg 
door de struiken heen is geschoten en 
terecht kwam op de parallelweg. In hoeverre 
worden hierop maatregelen getroffen om de 
veiligheid van het verkeer op de parallelweg 
te verbeteren? 

Deze meldingen dateren van een aantal jaar 
geleden. De afgelopen tijd hebben we geen 
meldingen meer ontvangen.  
Inmiddels zijn de gaten in de hagen 
hersteld. Via de lopende studie komt het 
voorstel om de middenberm van meer groen 
(hagen / bomen waar mogelijk) te plaatsen, 
om het zicht op beide verkeersstromen weg 
te halen. Daarnaast kijken we naar het 
versterken van de hagen tussen 
hoofdrijbaan en parallelweg en eventueel 
het plaatsen van palen met draad.  
 

PvdA 2 Wat zijn de kosten voor het geloofwaardig 
maken van de herinrichting van de 
provinciale weg? 

Deze 2x2 weg is binnen de huidige ligging 
en omgeving niet geloofwaardig in te richten 
voor een snelheid van 60 km/u. 
 

VVD 3 In hoeverre raken de in de zomernota 
benoemde vertragingen (gele bolletje) op 
geluidswerende maatregelen ook de termijn 
waarbinnen mitigatie langs de N199 kan 
plaatsvinden? 

De benoemde vertragingen in de zomernota 
hebben geen invloed op de mitigerende 
maatregelen. Deze zijn specifiek onderdeel 
van het project N199 en worden daarmee 
binnen dat project uitgevoerd. 
 

 


